
Skatval skilag innkalling styremøte 26. juni 19 
http://www.skatvalskilag.no 

Sted: Skihytta i Klempen 
Dato: torsdag 26. juni 2019 kl 18:00   
Tilstede: 
 

Forfall: 

Geir Aspenes, Inge Auran, og Pål Martin Daling. Målfrid Røkke og Margrethe 
M Husby kom til sak 53/19  
 
John Gunnar Valstad og Gunn Fårnes,  
 

Neste møte: Følgende møter er planlagt høsten 2019. Møtene avholdes som hovedregel 
kl 19:00 i Klempen. 

• Tirsdag 13. august  

• Tirsdag 10. september 

• Tirsdag 1. oktober 

• Tirsdag 5. november 

• Tirsdag 3. desember 
 

 
 
51/19 Godkjenning av referat etter forrige møte 4. juni 2019 
 

Beslutning:  
Godkjennes 

 
52/19  J.fr sak 50/19 (b) og 39/19 Skihytta i Klempen – Utleiepriser og vasking 

I sak 50/19 (b) ble det på forrige styremøte fattet følgende vedtak: 
«Vi slutter oss til utleiepriser foreslått i notatet gjengitt ovenfor. Vi 
avventer priser på vasking til vi har mottatt tilbud.» 
 
Vi har nå mottatt føgende tilbud på vasking (j.fr e-post fra Margrethe den 19.6.19): 
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Beslutning: 
Vi gjør en avtale med ISS om vasking slik vi har fått tilbud på. 
 
Da må skilaget/Håvard gi beskjed for hver enkelt gang leietakere ønsker å kjøpe vasking slik at 
ISS får bestillingen litt i god tid. 
 
For de som synes søndagsvaskingen blir for dyr, kan de gjøre egen avtale med andre som 
Håvard «godkjenner», og da må oppgjøret dem i mellom gå utenom skilaget. 
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Vi kan fortsatt ha tilbudet om å vaske selv. Det skal da være vasket rent innenfor tidsrommet 
det er leid for.  
 
Polering avtales og bestilles. 

 
53/19 Fane til Skatval skilag (jfr sak 52/18) 

Via familiære relasjoner har Inge fått et tilbud på å få laget en fane for Skatval skilag. Behovet 
for fane har vært opp til diskusjon flere ganger, men blitt vurdert for dyrt til at vi har kunnet 
prioritere det på bekostning av andre formål. Tilbudet vi nå har mottatt er vesentlig lavere 
enn noe vi tidligere har fått antydet. Det er sagt at vi kan få den sydd for inntil kroner 5 000. 
Usikkerheten pt er hva som er inkludert i tilbudet samt kvalitet og design mm. Vedkommende 
som evt. kan utføre dette må ha snarlig tilbakemelding. 
 

 
 
Denne er ikke helt riktig gjengitt (årstallet er også feil) Mulig vi dropper skia. 
 
Av spørsmål som er kommet opp er blant annet følgende: 

• Hadde det vært bedre med rettstilt tekst? For å få plass til all tekst er det nok 
nødvendig at den er skråstilt. 

• Hva med formen og størrelse (målene)?: 80 cm bred og 130 cm høy.  

• Hvordan er baksida av fanen tenkt, skal den være fora? Baksiden blir i blått stoff. 

• Hvilket materiale er kostnadsoverslaget basert på? Ekte bomull. Vaskes før sying og 
skal være «fargesikkert» 

• Hva med stang og bæresele, er det inkludert i prisen eller kommer det i tillegg? Stang 
skal være inkludert innenfor en ramme på kroner 5 000. Bæresæle kommer i tillegg. 

• Er det rettsøm sydd på vranga som ved pachwork? Hvis ja er det stikninger som også 
er med på å forsterke uttrykket, er eventuelt stikninger sydd for hånd eller med 
maskin?  Hvordan er baksida tenkt, ensfarga? farge? Stikninger på baksida, dvs 
gjennomgående som er mulig evt. ikke stikninger på baksida? 

• Er mønsteret i aplikasjoner, samme stoffkvalitet i eventuelle aplikasjoner eller ulik 
stoffkvalitet for å fremheve deler av mønsteret? Hvilken farge på bakgrunn? Hva med 
baksida?  

• Er fanen vevd, det er mange faner som er vevd i ullkvalitet, hvilken vevtype, oftest 
brukt en form for billedvevteknikk 

• Hvis tolag (jeg regner med at det er det), er det noe mellomlag? Evt av hvilket 
materiale? 

• Stoffet/garnet må ha en kvalitet som tåler regn, sømmene må tåle vind for å unngå 
rakning 
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• Hva med kanting av fanen, snorer (silkesnor, annen kvalitet i snor er en del brukt) eller 
annen form for kanting, bånd? 

• Skal det være dusker? Ja, vi må ha «tau» og dusker for å holde den stabil. Dette må 
matche evt. frynser 

• Hvordan er opphenget i stanga? Forsterkninger i opphenget? 

• Er det mulig å se andre arbeider som vedkommende har laga, se nærbilder for å se 
sømkvalitet og sømteknikker? Nei, men hun er formingslærer.  

• Inneholder prisoverslaget lønn og materiale? Har vedkommende som kan sy eget 
firma? Ikke lønn eller eget firma, hun gjør dette på «dugnad». 

• Skeptisk til skråstilt skrift, i første øyekast friskt og annerledes, men på sikt kanskje ikke 
det lureste. Skrifta selv om den er stor, skal jo leses fra høyre og venstre side og jeg 
tenker at skrifta skal være like synlig fra venstre som fra øyre side. 
 

Notater/kommentarer:  
Står delvis med kursiv bak kulepunktene over. 
 
Beslutning: 
Ut fra anslaget vi har fått ønsker vi å gå for dette tilbudet. Dette innenfor en økonomisk 
ramme på kroner 5 000. Dette må inkludere både stoff, tau/dusker og stenger. Det er her 
forutsatt at vedkommende er sjenerøs og gjør jobben på dugnad. Styret er usikker på om vi 
bør ha med «skia» i fanen, dette må vurderes nærmere av syer når man ser litt mer hvordan 
det blir. 
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